
Protokół Nr XX/08

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 28 maja  2008 r. w Opaleniu

--------------------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 10:05

- Przewodniczący rady - Otwieram XX sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

Obradom przewodniczy  – radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i  radny

Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

Witam   Wysoką Radę, Burmistrza,  radnych Powiatu w osobach pana Józefa

Puczyńskiego i Wojciecha Szulca, panie i panów Sołtysów, Mieszkańców  Opalenia

oraz pozostałych Gości.

- Przewodniczący rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe na sali jest

quorum, a więc wystarczająca ilość radnych do podejmowania prawomocnych uchwał

i wniosków. Obecnie na sali jest 13 radnych ( trzynastu). Spóźnią  się panowie radni

Ryszard i Grzegorz Połomscy, nieobecny usprawiedliwiony jest pan radny Andrzej

Frost.   Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokółu.

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali na piśmie, a zatem mam pytanie. Czy są

uwagi do przedstawionego porządku obrad?  Nie widzę? Zatem porządek obrad jest

następujący:

1. Sprawy organizacyjne:

- otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad

- przyjęcie porządku obrad

- przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Gniewie.

2. Organizowanie i prowadzenie działalności kulturalnej – sprawy realizacji zadań

przez Fundację Zamek w Gniewie, jej współpraca z sołtysami, szkołami i

organizacjami . Realizacja zadań przez bibliotekę i szkoły.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gniew-

Druk Nr B/186/08,
b) zwolnienia z podatku od nieruchomości – Druk Nr B/199/08,
c) upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy Gniew do podjęcia czynności

zmierzających do przygotowania zmiany sposobu zagospodarowania terenu

połoŜonego w Gniewie – Druk Nr R/200/08,
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d) zmiany uchwały budŜetowej Nr XV/128/07 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 27

grudnia 2007 r. w sprawie : budŜetu gminy Gniew na rok 2008

– Druk Nr B/201/08,
e) uchylenia uchwały Nr XVI/149/08 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 1 lutego 2008

r. w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu ustnego nieograniczonego

– Druk Nr B/202/08,
f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Gniew

– Druk Nr R/203/08,
g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla północno-wschodniego fragmentu miasta Gniew

– Druk Nr B/204/08.
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie

międzysesyjnym.

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z

wykonania uchwał rady.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych

odpowiedziach na interpelacje.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Ustalenie terminu następnej sesji.

10. Zakończenie sesji.

 Proszę zatem o przegłosowanie. Kto z radnych jest za przyjęciem

przedstawionego porządku obrad? Jednogłośnie. Dziękuję.

Uwag do protokółu z  poprzedniej XIX  sesji nie zgłoszono. Protokół był do

wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się przy liście obecności i proponuję przyjąć go

bez  odczytywania. Kto z radnych jest za przyjęciem protokółu bez odczytywania?

Jednogłośnie. Dziękuję. Zamykam pkt 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 2.

Pkt 2 porządku obrad – Organizowanie i prowadzenie działalności kulturalnej –

sprawy realizacji zadań przez Fundację Zamek w Gniewie, jej współpraca z

sołtysami, szkołami i organizacjami . Realizacja zadań przez bibliotekę i szkoły.

- Przewodniczący  rady – Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Omówił organizację i działalność kulturalną na terenie miasta i

Gminy Gniew począwszy od Miejsko Gminnego - Ośrodka Kultury, następnie był

Miejsko- Gminny Ośrodek Kultury i Sportu. Potem przekazaliśmy działalność kultury
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do Fundacji Zamek w Gniewie i z tego tytułu mogliśmy otrzymać na tę działalność

środki zewnętrzne. Wiele zadań z zakresu kultury wykonuje Zamek w Gniewie. W

sposób znaczący działalność kulturalną równieŜ poszerzyła Miejska i Powiatowa

Biblioteka Publiczna w Gniewie, która nie ogranicza się tylko do wypoŜyczania

ksiąŜek lecz przygotowuje się do wydania powaŜnego materiału naukowego

dotyczącego ziemi gniewskiej. Współpracuje bardzo dobrze z parafiami na terenie

gminy oraz z naszym Proboszczem, a takŜe z Biblioteką Wojewódzką w Gdańsku i

bibliotekami na terenie naszego powiatu. Szkoły równieŜ coraz lepiej współpracują z

mieszkańcami wsi w zakresie wykorzystania świetlic wiejskich. Szkoły są

odpowiedzialne za utrzymanie świetlic i za zadania w zakresie rozpowszechniania

kultury.  Widać ,Ŝe robią to dobrze i jest to dobry kierunek jeśli chodzi o rozwój

kultury. Coraz lepiej układa nam się współpraca z organizacjami pozarządowymi. JuŜ

niedługo ruszy Akademia Opaleńska, która równieŜ jest powiązana ze szkołą dlatego

szerzej powinniśmy współpracować z organizacjami pozarządowymi. Dobrze teŜ

układa się nam współpraca z Kołami Gospodyń Wiejskich i dlatego powinniśmy tym

ludziom pomóc. Krzysiu Urban dokona wizualnej prezentacji działalności kulturalnej

na terenie gminy Gniew. Nawet gdybyśmy sprzedali Zamek, to jednak nie

chcielibyśmy rezygnować z tej działalności , a raczej pójść w stronę współpracy z

organizacjami pozarządowymi.

- Krzysztof Urban – Przedstawił wizualną prezentację pt. „Upowszechnianie kultury w

Gminie Gniew”.

- Przewodniczący rady – Dziękuję bardzo za przygotowanie i przedstawienie

prezentacji. Bardzo proszę. Pan radny Grzegorz Wasielewski.

- Grzegorz Wasielewski – Mam pytanie. Czy jest przeznaczony jakiś czas na dyskusję

na temat tej prezentacji?

- Przewodniczący rady – Jeśli są pytania to proszę teraz od razu.

- Grzegorz Wasielewski – UwaŜam ,ze powinniśmy powaŜnie podejść do tematu i

pomyśleć o wsparciu tych inicjatyw społecznych i organizacji pozarządowych. Tych

prawdziwych aktywatorów jest coraz mniej i niedługo wcale moŜe ich nie być,

dlatego jestem za utworzeniem centrum wsparcia dla inicjatyw oddolnych. UwaŜam,

Ŝe centrum organizacji pozarządowych wsparte przez Gminę mogłoby dać coś więcej.

Co , co Krzysiu przedstawił powinno nas mobilizować do lepszej , szerszej

współpracy z organizacjami pozarządowymi , gdyŜ musimy zapomnieć o

wolontariacie.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. UwaŜam ,Ŝe jest to problem szerszy i na pewno

wrócimy do sprawy. Bardzo proszę. Pan sołtys wsi Gogolewa Dariusz Poznański.
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- Dariusz Poznański – Jeśli mowa o prezentacji to powinna być ona udostępniona

wszystkim , a nie umieszczona gdzieś w kącie, Ŝe nie moŜna jej dojrzeć. My akurat

nic nie widzieliśmy.

- Marek Barnik  –Niestety zdarzają się takie sytuacje, Ŝe nie mamy warunków takich

jak byśmy chcieli. Przy tej okazji wiemy ,Ŝe potrzebny jest nam odpowiedni sprzęt do

prezentacji. Jeśli nie wesprzemy ludzi aktywnych to będzie, to kolejna strata i

cofniemy się do czasów PRL-u, a tego przecieŜ nie chcemy.

- Franciszek Sumisławski – Odczytał przygotowane sprawozdanie z działalności

Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Gniewie – zał. do protokółu.

- Andrzej Solecki – Nie będę się odnosił do imprez bibliotecznych ani do prezentacji

pana Urbana ,ale odniosę się do bazy lokalnej bibliotek w Gminie. Miejska i

Powiatowa Biblioteka Publiczna mieści się w części 2 kamienic i pęka w szwach. Tej

bibliotece potrzeba pomieszczeń. Kupuje się nowe ksiąŜki , a stare ze względu na brak

miejsca się kasuje. Jest taka cenna inicjatywa jak czytanie bajek dzieciom, ale Ŝeby

czytać trzeba na ten czas zamknąć bibliotekę. Część czytelni trzeba rozszerzyć.

Bardzo dobrze jest to w Pelplinie. Wszyscy byliśmy i widzieliśmy jak wygląda

biblioteka. Warunki lokalowe w Gimnazjum w Gniewie to piwnica. Jest konieczna
zmiana tych warunków lokalowych. Tu ukłon w kierunku  władz. Kolejna biblioteka

w Szkole Podstawowej w Gniewie. Tu juŜ grozi katastrofą budowlaną. Jestem

negatywnie nastawiony do sprzedaŜy Wzgórza Zamkowego , ale naleŜy się

zastanowić , co zrobić Ŝeby ta baza się poprawiła. Jeśli Zamek sprzedamy , to nie ma

w Gniewie Ŝadnej innej sali ze sceną. Zastanówmy się nad tym , co zrobić po

sprzedaŜy Zamku Ŝeby tę lukę wypełnić? Pelplin ma salę ze sceną i miejscami do

siedzenia. Gniew jest ubogi , a będzie jeszcze uboŜszy po sprzedaŜy Wzgórza

zamkowego.

- Przewodniczący rady – Gniew potrzebuje pieniędzy i jeśli dobrze sprzedamy Zamek

to i my będziemy się rozwijać. Zamykam pkt  2 porządku obrad i przystępujemy do

pkt. 3.

Pkt 3 porządku obrad –   podejmowanie uchwał.

- Przewodniczący rady – Jako pierwszy mamy projekt uchwały w sprawie zmiany

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gniew- Druk Nr
B/186/08. Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Bardzo proszę. Radny

Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Proponuję wykreślić z  § 1 pkt  3 przedstawionego projektu.

- Przewodniczący rady – Ja równieŜ uwaŜam, Ŝe naleŜałoby ten pkt 3 wykreślić. Proszę

o przegłosowanie. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały z wykreśleniem,  z § 1



5

pkt. 3 przedstawionej uchwały? (Przypominam ,Ŝe na sali jest obecnych 14 radnych).

Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości – Druk
Nr B/199/08. Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę? Kto z

radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy Gniew

do podjęcia czynności zmierzających do przygotowania zmiany sposobu

zagospodarowania terenu połoŜonego w Gniewie – Druk Nr R/200/08. Czy są uwagi

do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem

tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej Nr XV/128/07 Rady

Miejskiej w Gniewie z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie : budŜetu gminy Gniew na

rok 2008 – Druk Nr B/201/08. Bardzo proszę. Radna  Walentyna Czapska.

- Walentyna Czapska – Zadała pytanie dotyczące straŜy miejskiej. Odpowiedzi udzielił

pan Burmistrz Bogdan Badziong.

Przewodniczący obrad – Dziękuję. Czy są jeszcze pytania?  Nie widzę?

Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej  uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.  Uchwała została podjęta  14 głosami „za” i   otrzymuje Nr

XX/190/08.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/149/08 Rady

Miejskiej w Gniewie z dnia 1 lutego 2008 r. w sprawie zbycia nieruchomości w trybie

przetargu ustnego nieograniczonego – Druk Nr B/202/08. Czy są  pytania?  Nie

widzę? Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej

uchwały?  Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza

Miasta i Gminy Gniew – Druk Nr R/203/08. Bardzo proszę. Radna Walentyna

Czapska.

- Walentyna Czapska – Sprawdzenie zasadności skargi miało miejsce 14 i 19 maja br.

Wysłuchaliśmy pana Rajskiego i mieszkańców bloku Nr 70 i 71 w Jeleniu.

Sprawdziliśmy dokumenty wywozu szamb. Pan Rajski nie chciał nas wpuścić do

piwnicy, powiedział ,Ŝe w tej chwili w piwnicy jest sucho  i  na miejscu  nie wnosił

Ŝadnej skargi. Uzgodniliśmy, Ŝe jeśli by się coś działo niedobrego  da znać do Gminy.

Po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego Komisja Rewizyjna ustaliła ,Ŝe

ww. skarga na Burmistrza jest bezzasadna, gdyŜ nie potwierdziły się zarzuty

przelewania szamba z posesji Nr 70 w Jeleniu. Dokumentacja z przeprowadzonej
kontroli i wizji lokalnej znajduje się w teczce Komisji.
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- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są  pytania?  Nie widzę? Przystępujemy zatem

do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej  uchwały?  Jednogłośnie.

Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla północno-wschodniego fragmentu miasta

Gniew  -Druk Nr B/204/08.  Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong -  Ruszamy z planami zagospodarowania przestrzennego dla starego
miasta i dla całego miasta Gniew. Ruch na rynku  jest coraz większy i bez planu nic

nie da się zrobić. Chcemy budować dwa bloki przy garaŜach na Osiedlu Witosa i ta

uchwała , którą podejmiecie upowaŜnia mnie do podjęcia czynności z tym

związanych. Chcemy teŜ całe wzgórze aŜ po teren ogródków działkowych

przeznaczyć na budowę domków jednorodzinnych . Dotyczy to równieŜ terenu wokół

budującego się osiedla domków jednorodzinnych za ul. Witosa od ul. Hallera.

- Marek Barnik- Jeśli Gmina nie zrobi planów zagospodarowania przestrzennego  straci

dofinansowanie. Czy na naszym terenie są jeszcze tereny, które nie posiadają planu

zagospodarowania przestrzennego?

- Bogdan Badziong – Niektóre uchwały w sprawie planów zagospodarowania

przestrzennego straciły juŜ moc. Obecnie planuje się na terenach tam gdzie się coś

buduje. Wiele gmin robi to na podstawie kierunków o warunkach zabudowy. Kiedyś

studium było takim dokumentem , a obecnie muszą być plany zagospodarowania

przestrzennego. Dziś bez planu zagospodarowania przestrzennego nic nie da się

zrobić, a dobre firmy Ŝądają sobie dobre ceny.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za

podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Ogłaszam 10 minut przerwy.

- Przerwa 10 minut.

- Przewodniczący rady – Wznawiam obrady po przerwie. Zamykam pkt 3 porządku

obrad i  przystępujemy do pkt 4 porządku obrad.

Pkt 4 porządku obrad –  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący rady -  Oddaję teraz przewodniczenie obradom mojemu zastępcy

Franciszkowi Sumisławskiemu. Bardzo proszę.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Bardzo proszę  przewodniczącego Janusza

Karzyńskiego o złoŜenie sprawozdania.
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- Janusz Karzyński odczytał przygotowane sprawozdanie z działań podejmowanych

w okresie międzysesyjnym , które stanowi załącznik do protokółu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Pozwolą Radni ,Ŝe odczytam listę nowo-

wybranych sołtysów na lata 2008-2012. Odczytał. Zamykam pkt 4 porządku obrad i

przystępujemy do pkt 5.

Pkt 5 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

miedzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał.

- Przewodniczący obrad  –  bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong .

- Bogdan Badziong – Odczytał przygotowane sprawozdanie , które stanowi załącznik

do protokółu.

- Andrzej Solecki – Dla mnie waŜnym tematem są wysypiska śmieci. Jest „Inwest-
Kom” ma super sprzęt, a słyszę ,Ŝe firma przynosi straty. Wobec tego naleŜałoby się

zastanowić czy tej firmy nie zlikwidować? A moŜe sprywatyzować? Co dzieje się w

tej firmie? Albo jest to niegospodarność, albo ta firma jest przeŜytkiem.

- Bogdan Badziong -  To Radnego poglądy są przeŜytkiem. Jest to podobnie jak z

ciepłownictwem. „Praterm” gdyby nie miał więcej firm to juŜ dawno nie byłoby ich

na to stać, ale kosztem będzie dopiero rekultywacja składowiska odpadów. Za 2 lata

będziemy musieli włoŜyć ogromne pieniądze w budowę nowego składowiska

odpadów.

- Przewodniczący obrad – Burmistrz mówił ,Ŝe wczoraj objechał wszystkie szkoły , a

wiemy,  Ŝe był strajk nauczycieli. Jak to w naszych szkołach wyglądało?

- Bogdan Badziong – Nauczyciele przebywali w szkole , ale nie pracowali. Ci,
którzy podpisali listę strajkową będą mieli potrącone wynagrodzenie poniewaŜ nie

mieli podpisanego porozumienia w formie układu zbiorowego. Takiego

porozumienia nie było. Obecnie wszyscy nauczyciele z likwidowanych szkół

otrzymają pracę lub odprawy emerytalne.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 5 porządku obrad i przystępujemy

do pkt 6.

Pkt 6 porządku obrad – Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Przewodniczący rady Janusz Karzyński.

- Janusz Karzyński – Nie wpłynęły Ŝadne interpelacje ani zapytania na piśmie.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Proszę. Radny Andrzej Solecki.
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- Andrzej Solecki – ZłoŜyłem swego czasu zapytanie w sprawie zamontowania koszy

do koszykówki na terenie miasta Gniew. I co dalej? Przy okazji dodam ,Ŝe złoŜyłam

pismo do Dyrekcji Dróg Wojewódzkich w sprawie uporządkowania drogi na ul. 7

Marca gdyŜ połowa drogi zarzucona jest piachem , błotem i chwastami.

- Andrzej Cejer  sołtys wsi Opalenia – Mam prośbę do Przewodniczącego rady, aby

sołtysi wraz  z zaproszeniem na sesję otrzymali projekt uchwały jeśli dotyczy jego

miejscowości. Bardzo bolącą sprawą dla Opalenia jest naprawa drogi od strony

szkoły do Małej Karczmy. Brak pobocza i o wypadek nietrudno. Brak oczyszczenia

poboczy  chodnika przy cmentarzu. Poza tym wałek , który ochrania strugę młyńską

jest podmyty i jeśli tylko przyjdzie większa woda zabierze cały ten mostek. Jest teŜ

jeszcze sprawa taboru w straŜy w Opaleniu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Bardzo proszę. Pan Józef Puczyński radny

Powiatu Tczewskiego.

- Józef Puczyński – Sprawa jest prosta jeśli chodzi o oczyszczenie chodnika, co zaś

tyczy się strugi młyńskiej jest to sprawa spółki wodnej. Starosta ma tylko nadzór

nad spółką wodną i niewiele moŜe, ale zaraz zgłoszę tę sprawę Staroście. Wczoraj

na sesji powiatu rozmawialiśmy o ZOZ w Tczewie. Dowiedzieliśmy się ,Ŝe

Dyrektor ZOZ został zawieszony w obowiązkach słuŜbowych. Szukamy podmiotu

do skomercjalizowania szpitala. Jesteśmy w stanie oczekiwania , co dalej? Jeśli

dojdzie do prywatyzacji szpitali to nie oszukujmy się , ale kaŜdy będzie interesował

się szpitalami nowoczesnymi , a nie takimi starymi jak nasz.

- Bogdan Badziong - Chcemy zwolnić  wszystkich z podatków od tych dróg, które

słuŜą wszystkim mieszkańcom.  My na prywatnym gruncie nie moŜemy budować.

Gdyby ruszyła budowa mostu to jest szansa na naprawienia strugi młyńskiej.

- Dariusz Poznański – Chciałbym poruszyć kilka spraw , które dotyczą wsi

Gogolewa. W ramach przypomnienia chciałbym zgłosić ,Ŝe w Brodzkich Młynach

brakuje wodociągu.  Poza tym jestem zszokowany tą piękną podłogą , która jest w

tym pomieszczeniu. TeŜ mamy pewne środki na koncie i moglibyśmy u nas w

Gogolewie w świetlicy taką podłogę połoŜyć  , ale czy są  moŜliwości dołoŜenia

środków z budŜetu do wykonania takiej podłogi równieŜ w Gogolewie. Potrzebna
jest w Gogolewie wycinarka do drzew.

- Bogdan Badziong – Problemu wody by nie było gdyby nie powstało osiedle w

Gniewie przy ul. Hallera. To przyhamowało nasze inne zadania. Gdyby doszło do

transakcji z Zamkiem moglibyśmy robić szybko projekty na poszczególne zadania.

Co do podłogi to jak się jedzie do szkół i słyszy się ,Ŝe to chcemy zrobić , tamto to

aŜ się chce pomagać. Najpierw trzeba coś zacząć, a potem pogadamy.
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- Andrzej Solecki – Na poprzedniej sesji pan Burmistrz obiecał ,Ŝe na sesji w

Opaleniu będzie wiedział juŜ coś więcej na temat ścieŜki rowerowej. W tej chwili

mostek juŜ się sypie , a ścieŜki rowerowej dalej nie ma. Gdyby te ścieŜki były to

atrakcyjność Opalenia by wzrosła.

- Bogdan Badziong – W tym projekcie uczestniczą wszystkie Gminy powiatu

tczewskiego. Projekt jest przygotowany, leŜy w referacie i  moŜna się z nim

zapoznać. Wspólnie z pozostałymi Gminami będziemy składać jeden wniosek, Ŝeby

poprawić infrastrukturę gminną. Szlaki są oznakowane, przejezdne i kaŜdy moŜe

nimi jeździć, a jeśli wykupimy grunty wówczas szlak wyasfaltujemy.

- Maciej Schultz – W ubiegłym tygodniu był przegląd dróg na naszym terenie z

Gronowa pod góry. Powiedzieli ,Ŝe droga jest strasznie zniszczona, ale jak pan

radny znajdzie pieniądze to oni zrobią.

- Bogdan Badziong – Zorientuję się w sprawie.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 6 porządku obrad i przystępujemy

do pkt 7.

Pkt 7 porządku obrad – Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący obrad -  Bardzo proszę. Pan radny Janusz Karzyński .

- Janusz Karzyński  - Nie złoŜono interpelacji , ale udzielono odpowiedzi na 4

interpelacje z m-ca kwietnia 2008 r.

- Czy w tej sprawie ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę? Zamykam pkt 7 porządku

obrad i przystępujemy do pkt. 8.

Pkt 8 porządku obrad – Informacja Przewodniczącego Rady o  złoŜonych

interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący obrad –  Bardzo proszę. Pan radny Janusz Karzyński.

- Janusz Karzyński – Odczytał przygotowane sprawozdanie , które stanowi załącznik

do protokółu.

- Przewodniczący obrad - Zamykam pkt 8 porządku obrad i przystępujemy do pkt 9.

Pkt 9 porządku obrad – Wolne wnioski i informacje.

- Przewodniczący obrad – Chodzi mi o te nieszczęsne lampy w Rakowcu. Jeśli

Urzędnik nie zapisze informacji to wiem ,Ŝe pamięć jest zawodna. Jeśli jednak

powtarzam to kilka razy to ten Urzędnik powinien odpowiednim osobom to zgłosić.
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Po co lampy w Rakowcu mają oświetlać pole , a nie drogi. Odpowiednio sprawa

została załatwiona na Gaju. Tam woda poniosła glinę z ziemią. Umówiliśmy się z

odpowiednimi osobami na poniedziałek , a we wtorek juŜ zostało to naprawione. I

po raz pierwszy jak jestem radnym przez te 6 lat otrzymałem za to podziękowanie.

Jest to miłe. Zniszczono 3 wiaty przystankowe włącznie z dachem przez młodzieŜ i

jeśli w „Nowinach Gniewskich” Policja pisze ,Ŝe w marcu złapali wandali, to

dlaczego nie podali nazwisk. Prezes powiedział niech płaczą i płacą. Jeśli takie

przypadki są to naleŜy pisać te nazwiska. Niech ludzie wiedzą kto to niszczy.

Bardzo proszę. Radny Marek Barnik.

- Marek Barnik -  Kolejna sesja  będzie sesją nadzwyczajną a dotyczyć będzie

pozwolenia na sprzedaŜ wzgórza zamkowego. Sesja odbędzie się 5 czerwca o godz.

16:00 w sali obok biura rady.

- Przewodniczący obrad – Pani Dyrektor jednej ze szkół w Gminie  zwróciła się z

prośbą do rady o środki dla uczennicy , która z powodu braku tych środków nie

pojechałaby z klasą na wycieczkę. Radni i pracownicy Urzędu pieniąŜki zebrali i

przekazaliśmy  je rodzinie. Wszystkim za to serdecznie dziękuję.

- Marek  Barnik – Zapraszam teraz wszystkich na skromny poczęstunek w postaci

Ŝurku i zapraszam na spacer po Zespole Szkół w Opaleniu , który potrzebuje

wsparcia.

Przewodniczący rady – Dziękujemy za poczęstunek i  gościnę.

Termin :
05 czerwca  2008 rok .
Temat kolejnej sesji :
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu pisemnego

nieograniczonego.
miejsce:
sala obok biura rady miejskiej w Gniewie.

- Na tym zamykam XX sesję V kadencji Rady miejskiej w Gniewie. Dziękuję

wszystkim za przybycie i za rzeczową dyskusję. Godzina zakończenia sesji 13:30.

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządzono w dwóch jednobrzmiących

egzemplarzach, jeden dla Burmistrza drugi dla Rady.

-      Protokółowała: Przewodniczący

       GraŜyna Dudzik     Rady Miejskiej w Gniewie

          Janusz Karzyński


